



Referat af bestyrelsesmøde

Onsdag d. 15. januar 2025 kl. 17.15-18.45 i Dart- og Billardlokalet

Deltagere

Steen Kristensen, Mona Damsgaard, Ketharran Elangeswaran og Mette Tange Carstens.
Derudover Birgit Justesen (inviteret). Afbud fra Ronny Sørensen (suppleant).

Godkendelse af dagsorden

Godkendt.

1. Forretningsorden

Mette har arbejdet videre på den forretningsorden, der var påbegyndt af den tidligere bestyrelse, som også blev fremsendt som bilag 1 før mødet. Jf. vedtægternes punkt 12.1 skal denne laves færdig og godkendes. Den har til formål at tydeliggøre retningslinjer/rammer for bestyrelsens arbejde, samt gør det nemmere, hvis der fx kommer nye personer til på de forskellige poster.

Enkelte tvivls-/debat-punkter blev gennemgået og rettet til, mens der var flere, der skulle arbejdes videre på. Derfor blev der besluttet, at Mette tilsender det endelige udkast til resten af bestyrelsen på mail, når dokumentet er helt gennemarbejdet. De læser det efterfølgende og kvitterer for modtagelsen, og derefter kommer med eventuelle rettelser/tilføjelser. Selve godkendelsen foregår på mail, og herefter kommer dokumentet til at ligge på Hjemmebanen.

2. Mettes dobbeltrolle som ansat og formand

Mette havde forinden mødet fremsendt sin nuværende ansættelseskontrakt på mail, samt havde arbejdet på at revidere og specificere sine arbejdsopgaver, herunder tilføjelse af rollefordelingen mellem "ansat og formand". Dette havde ledt til et udkast på en revideret kontrakt, samt et forslag fra Mettes side om en ny stillingsbetegnelse. Alt dette var fremsendt som bilag 2.

Mette erklærede sig inhabil i forbindelse med det efterfølgende arbejde. Der blev besluttet, at Steen, Mona og Ketharran - og Brian York, hvis muligt - tager et møde om dette emne og udkastet til den reviderede kontrakt, som Mette også tilsender på mail. Der var forslag om et møde onsdag d. 29. januar fra kl. 17.15. Steen kontakter Brian med henblik på at høre, om han kan deltage i mødet (evt. online).

3. Mettes barsel

Mette havde forinden mødet fremsendt bilag 3 med nogle punkter, hun har overvejet og besluttet i forbindelse med hendes kommende barselsorlov, samt tilføjet flere punkter som bestyrelsen samlet skulle tage til overvejelse.

Hun forklarede, at hun afventer afklaring fra en sagsbehandler fra hendes fagforening omkring hendes - lidt unikke - arbejdssituation. Så snart, der kommer noget brugbart herfra, vil hun fortælle det til den øvrige bestyrelse. Der aftales, at hun og Steen i den kommende tid arbejder videre på dette emne, særligt det økonomiske aspekt (refusion ift. løn, barseldagspenge o.l.).

4. Arrangementer/events for foråret 2025

4.a Vinterferie-aktivitet

Læs evt. mere på: <https://www.viborgfirmaidraet.dk/idraet-og-motion/skoleferie-aktiviteter>

Der blev kort talt om det fremsendte punkt med udgangspunkt i det fremsendte bilag 4.a. Derudover fortalte Mette, at der er bevilget et økonomisk tilskud fra kommunens side (Sekretariatet for Ferieaktiviteter) til afholdelse af denne aktivitet - ligesom sidste gang i efterårsferien.

4.b Viborg Open

Mona og Ketharran blev fortalt lidt baggrundshistorie ift., at dette idrætsstævne først havde taget udgangspunkt i forbundets Firmaidræt Open, men at dette ikke længere blev prioriteret fra forbundets side og derfor nu ligger hos de firmaidrætsforeninger, der har valgt at "gribe bolden" og afholde det selvstændigt.

Vi afholder stævnet lørdag d. 12. april 2025, hvor der kan dystes i bowling, dart eller pickleball. Om aftenen er der arrangement med fællesspisning.

Læs evt. mere på: <https://www.viborgfirmaidraet.dk/viborg-open-2025>

Det foreløbige budget var også vedhæftet dagsordens-mailen forinden mødet.

Med udgangspunkt i punkterne i bilag 4.b. aftales der, at Mette arbejder videre på at undersøge muligheden for tilskud, samt arbejder på markedsføringen af stævnet - hvor også Ketharran kan komme med input/hjælp. Samlet skal bestyrelsen arbejde på at rekruttere frivillige hjælpere til selve dage og samarbejde med festudvalget om planlægning af aftenarrangementet. Mette kontakter festudvalget for at høre om deres hidtidige arbejde.

4.c 75 års jubilæum (10. maj)

Med udgangspunkt i punkterne i bilag 4.c. blev der aftalt, at der skal afholdes jubilæums-reception i Dart- og Billardlokalet lørdag d. 10. maj 2025 fra kl. 11 til senest kl. 15.

Der blev aftalt, at Mette fremsender et link til den liste, den forrige bestyrelse havde arbejdet på, over de personer/grupper, som påtænkes at blive inviteret. Denne liste skal opdateres den kommende tid.

Mette kontakter festudvalget om den hidtidige og videre planlægning, samt undersøger, om der er mulighed for noget tilskud til sådan et arrangement, mens hun og Steen også undersøger det økonomiske aspekt for arrangementet nærmere.

4.d Søndersøløbet

Der var forinden mødet fremsendt i bilag 4.d. den mailkorrespondance, Mette indtil videre havde haft med Cindie fra Viborg Idrætsråd.

Der blev besluttet, at vi igen i år gerne ville sponsorere præmier til Søndersøløbets Firmadyst. Nedenstående blev godkendt, og Mette kontakter Cindie herom. Vi udlodder gavekort til:

- Padel
 - 3 baner i 1 time med 4 personer pr. bane
- Bowling
 - 4 baner i 1 time med 4 personer pr. bane
- Dart
 - 4 baner i 2 timer med 4 personer pr. bane

Steen fortalte, at der indtil videre ikke har været mange, der har indløst deres gavekort. Mette fortalte, at hun vil kontakte de tidligere vindere herom, og sagde derudover også, at vi/hun i år skal kontakte vinderne kort tid efter løbet med henblik på at få dem til at indløse det.

Derudover blev Mona og Ketharran fortalt, at vi har en aftale med Idrætsrådet vedrørende at fungere som "løbefællesskab"/forening, hvortil vores medlemmer og tilknyttede arbejdspladser kan få rabat på tilmelding til løbet. Dette skal opdateres på vores hjemmeside og promoveres på vores sociale medier i løbet af foråret. Læs evt. mere på:

For privatpersoner og familier: <https://www.viborgfirmaidraet.dk/idraet-og-motion/soendersoeloebet-for-privatpersoner>

For arbejdspladser og kollegaer: <https://www.viborgfirmaidraet.dk/for-arbejdspladser/soendersoeloebet-for-arbejdspladser>

4.e Seniorfolkemødet 2025

Der blev med udgangspunkt i Steens, Monas og Mettes oplevelser af arrangementet sidste år samt bilag 4.e. besluttet, at vi gerne deltage i Seniorfolkemødet igen i år. Dette kontakter Mette arrangørgruppen, herunder Marianne Asp, herom.

Det indebærer, at vi står i motionsteltet med flyer m.v. i løbet af dagen, samt får udbredt kendskabet til foreningen og dens aktiviteter for den ældre målgruppe.

Eventuelt kan Senioregymnastik-holdet vise noget på opvisningsscenen. Mette kontakter instruktør, Magda Nielsen, herom.

Der blev yderligere besluttet, at Mona (og Mette - afhængigt af barsel) tager til de kommende planlægningsmøder, samt Mona bliver sat på alle mails vedrørende arrangementet.

4.f 12 Timer Viborg / Nordic Lake Festival 2025

Med udgangspunkt i Steens og Mettes oplevelser af arrangementet sidste år samt bilag 4.f. blev der besluttet, at vi ikke tilbyder os som hjertesponsor af 12 Timer Viborg igen i år. Bl.a. på den baggrund, at det ikke blev til det, vi havde håbet på, fx angående det reklamemæssige i det, herunder kontakten til arbejdspladser.

Vi vil dog gerne tilbyde vores hjælp til at rekruttere deltagere til løbet gennem vores forening, fx gennem et lignende tilbud som sidste år til vores medlemmer og frivillige, men i begrænset omfang grundet større fokus på andre aktiviteter og arrangementer/events i år.

Læs evt. mere på: <https://www.viborgfirmaidraet.dk/for-arbejdspladser/12-timer-viborg>

Der blev aftalt, at Mette kontakter løbskoordinator Ole Stenberg herom.

4.g Viborg Firma Padel 2025

Steen og Mette var til møde torsdag d. 9. januar med Mikkell Thomsen og Ivan Sinding, som er hhv. daglig leder og én af indehaverne af Viborg Padel, vedrørende en ny omgang "Viborg Firma Padel". Den øvrige bestyrelse blev orienteret mundtligt om de beslutninger, der blev taget - heriblandt:

- 3 afdelinger á 2 indledende runder og 2 finaler.
- Americano med fast makker.
- Deltagergebyr på niveau med det fra sidste år.
 - Dog er ikke aftensmad inkluderet - i stedet tilkøb -, men til gengæld får deltagerne mere padel for pengene.
- Der arbejdes på at etablere et samarbejde med en lokal arbejdsplads omkring forplejning, samt der arbejdes på at finde sponsorer til præmier og selve turneringen.

Læs evt. mere på: <https://www.viborgfirmaidraet.dk/viborg-firma-padel>

5. Eventuelt

5.a Forslag til punkter for næste bestyrelsesmøde (d. 7. maj)

Ikke umiddelbart nogle forslag til punkter.

5.b Andet

Birgit spørger til status på ansøgningen til facilitetsforbedringer, som blev sendt til Viborg Idrætsråd i april 2024. De havde skrevet, der skulle komme nyt om dette i december, men det er der ikke.

Mona og Ketharran blev orienteret om dette punkt, som indebærer, at vi ikke har adgang til et lille rum lige ved siden af Dart- og Billardlokalet, som vi reelt betaler leje for (til Tinghallen), og som vi gerne vil benytte til et the-køkken, fremfor at skulle benytte toiletfaciliteterne til fx vand til kaffe og lettere opvask.

Der aftales, at Mette skriver til Rasmus fra Idrætsrådet om dette, da vi ikke har hørt nyt siden. Sker det ikke noget snart, må vi tage affære på anden vis, da vi ønsker at kunne benytte dette rum, for vores frivilliges, medlemmers og gæsters skyld.

Underskrifter

Mette Tange Carstens
(referent)

Steen H. Kristensen

Ketharran Elangeswaran

Mona Broe Damsgaard